
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Tirsdag 13. august kl. 16.15 hos Stephan 

Tilstede:  Ole, Jesper, Chris, Klavs og Stephan – derudover (inviteret): 

Mogens Nygaard og Henrik Johansen 

Referent:  Stephan     

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Vejadgang til Ålevænget: 

Det aftales, at Familiebolig.dk v/ Mogens og Henrik, sammen med bestyrelsen og Lifa beslutter, hvor 

der skal etableres tinglyst vejadgang over grundejerforeningens areal til Ålevænget, samt hvad vi gør 

ved eksisterende hegn og træer langs matriklen. 

3. Formandens sommerberetning 

a. Gartner 

Ugentlig korrespondance med vores ”nye” gartner gør, at området som helhed fremstår 

pænt (se dog næste punkt). 

Formanden har modtaget flere rosende ord ang. skift af gartner. 

b. Kommunen ang. græsarealer 

Kommunen har ”syltet” flere områder i løbet af sommeren. 

c. Skiltning 

HD Ejendomme har flyttet deres skilt til egen matrikel. 

d. Legeplads 

Er færdig. Indvies lørdag. 

Legepladsudvalget v/Stephanie Dethlefsen har trukket et stort læs i de sidste mange uger, 

for at få alle praktiske detaljer på plads med leverandøren Ludus og vores gartner. 

e. Sejvænget / Ændring af vedtægter 

Bestyrelsen har aftalt møde med advokat. 

4. Legeplads – Færdiggørelse og indvielse 

Se herover! 

5. Opkrævning af kontingent 2019 – status? 

13 beboere mangler at indbetale, og har ikke reageret på 1. rykker. 2. rykker udsendes nu (med gebyr!)  

6. Igangværende opgaver 

a. Trafiksanering i krydset Vandværksvej / Toften 

Fællesbrev underskrevet af grundejerforening og Middelfart Friskole er sendt til kommunen. 

b. De mange gamle og nye grønne arealer og vandhuller. Overblik? 

Chris forhører sig hos Lifa, om vi kan få lavet et komplet kort, der viser, hvilke områder der 

er grundejerforeningens, og hvilke der er kommunens. 

7. Eventuelt 

8. Tid og sted for næste møde: 

Torsdag 3. oktober kl. 16.15 


